

Title (en)

SPACER FOR A REINFORCEMENT BAR DESIGNED TO BE EMBEDDED IN CONCRETE.

Title (de)

ABSTANDHALTER FÜR EINEN IN BETON EINZUBETTENDEN ARMIERUNGSSTAB.

Title (fr)

ECARTEUR POUR UNE BARRE A NOYER DANS DU BETON ARME.

Publication

EP 0579799 A1 19940126 (DE)

Application

EP 93902059 A 19930125

Priority

DE 9201584 U 19920208

Abstract (en)

[origin: WO9316248A1] The invention concerns a spacer for a reinforcement bar (7) designed to be embedded in concrete, the spacer having means enabling it to surround and hold the reinforcement bar (7). The invention calls for the spacer to comprise a base (1), the height of which corresponds to the required reinforcement-bar separation, and a strap-like bar-holding element (8) which extends round the bar (7) in the form of a ring. One end of the base (1) has a threaded bore (3) and the two ends (9, 10) of the bar-holding element (8) are designed as parts of an externally threaded screw (13) which fits into the threaded bore (3) in the base (1).

Abstract (fr)

L'invention concerne un écarteur pour une barre (7) à noyer dans du béton armé, qui comporte des moyens pour enserrer et maintenir la barre (7) à noyer dans le béton de manière à former un U. Selon l'invention, l'écarteur se compose d'un socle (1) ayant une hauteur correspondant à l'écart voulu et d'un élément de retenue (8) se présentant sous forme de bande, qui entoure comme un anneau la barre (7) à noyer dans du béton armé. Le socle (1) comporte un alésage taraudé (3) au niveau de sa face avant. Les deux extrémités (9, 10) de l'élément de retenue (8) se présentant sous forme de bande sont conçues comme des parties d'une vis (13) à filet extérieur, ajustée à l'alésage taraudé (3) du socle (1).

IPC 1-7

E04C 5/20

IPC 8 full level

E04C 5/20 (2006.01)

CPC (source: EP US)

E04C 5/201 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9316248A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB IT LI NL PT

DOCDB simple family (publication)

DE 9201584 U1 19920716; EP 0579799 A1 19940126; US 5400562 A 19950328; WO 9316248 A1 19930819

DOCDB simple family (application)

DE 9201584 U 19920208; DE 9300070 W 19930125; EP 93902059 A 19930125; US 11921593 A 19930921